
 

 
 

 
 
                                            Medlemsmöte GWCS 

                                         Distrikt Skåne 2024-09-07 
                                         Ivö camping klockan 13.00 

 
 

1. Mötet öppnas 
-Jimmi öppnar mötet kl 13:00 

 
2. Dagordning 

-Dagordningen godkändes 
 

3. Föregående minnesanteckningar (finns på hemsidan) 
-Jimmi läste upp föregående mötes protokollet. 
 

4. Godkännande för korttagning (hemsidan) 
-Alla var okej med att det togs foton till hemsidan. 

-Jimmi berättade att han visat Lene hur hemsidan var tänkt att jobbas med så nu 
kan Lene bättre lägga upp foton och filer, om man vill bidra med det så maila 

Lene på Lenej9233@gmail.com . 
  

5. Ekonomi 
-Just nu har vi 66.608.02:- på kontot. 

-Frågan ställdes: -Vad ska vi ha alla pengar till? 
Svar: Något roligt som vi alla kan njuta av (men inget blev bestämt) så inkom 

gärna med förslag. 
-Våra klubb tröjor m.m kommer tas med till försäljning på kommande 

månadsmöten. 
-Carina Wallenholt lyfte frågan att vi var tillräckligt många på denna samlingen 
att vi borde äskat pengar från huvudstyrelsen till träffen. 

Styrelsen kommer titta på det för framtida träffar. 
 

6. Redovisning mini-träff 2024 
-Det var 58st som kom på mini träffen i Degeberga. 

-Det såldes 600st lotter med en vinst/inkomst på 5000:- 
-Det bjöds på Lithells varmkorv som brukligt på lördags kvällen som var mycket 

uppskattat. 
-Totalt gick vi med 11.500:- plus. 

-Jörgen och Sören fick ett stort tack för den fina insatsen med att styra upp  
träffen. 

 
 



6b) 

Degeberga är redan preliminär bokat till helgen efter midsommar 2025. 
Vi bestämmer att vi ska boka det. 

Det går att komma på den träffen i sista stund om man har svårt att veta om man 
kan eller ej, det finns gott om plats.  

 
 

7. Information från huvudstyrelsen 
-Ingen representant närvarade vid dagens möte så Jimmi Läste upp protokoll 1, 

från juni (se hemsidan) 
Jimmi läser även upp protokoll 2, från augusti. (se hemsidan) 

 
-Caj hade fått frågan från IR Tony på Öland om Skåne vill anordna den 

Nationella träffen 2025 eller 2026. 
-Ligger lite nära i tid för våran Mini träff 
-Lite kort tid för 2025, kanske till 2026 

-Ingen större skillnad mot mini träff då det kom 88st på årets nationella träff i 
Herrfallet Camping, Arboga 

-Går det att ändra datum på den Nationella träffen så kan den sammanstråla med 
miniträffen? Carita läser regler från hemsidan, ”Nationella träffen kan hållas 

helgen före eller efter 6 juni”, så nej, men vi kollar vidare om det inte är möjligt 
att flytta datum. 

-Tånga Hed 2025, internationella firar 40 år. 
  Prat om samåkning från Finska träffen till den Svenska. 

-2026 vill IR att vi ska försöka få till en större runda med Finland, Norge, 
Sverige och Danmark. IR ska kolla med andra länders IR om hur det skulle 

fungera. 
-Carina W meddelar att hon inte ställer upp som sjukvårdsansvarig, under de 
premisser hon hittills fått! 

 
8. Info från årsstämman GWCS 

-Carita talade om vad som sas på årsstämman i Herrfallet. 
-Carita framförde ett förslag om att vinsterna på träffarna bör stanna i respektive 

klubb som anordnar så att den kan användas som tex subventionera 
gemensamma middagen så den kan komma ner i pris, på så sätt kommer vinsten 

tillbaka till medlemmarna på ett fint sätt. 
-Höjda medlemsavgifter med 100:- inför 2025 är klubbat i Huvudstyrelsen. 

Huvudstyrelsen har ej kontaktat distrikten om synpunkter på höjningen. 
 

9. Julbord 
-23 november 2024, plats kommer senare. 

 
10. Höstrundan 
-Bosse och Tommy anordnar Höstrundan den 6/10, som sedan avslutas med 

medlemsmöte, Plats meddelas snart.  
 

11. Medlemsantal 



-127st. (störst i Sverige) 

 
12. Nästa medlemsmöte blir den 6/10, klockan 13:00. 

 
13. Övrigt 

-Hjälp guide på hemsidan, om hojen går sönder så ska det finnas en sida där man 
kan söka efter hjälp i närheten av andra GW åkare. Hittar inte den länken längre.  

-Informera om långbord på utskick så alla får reda på det. 
-Åk gärna och ta en fika på Flinkmans café (www.flinckmanscafe.se  Sireköpinge 

1160, 26875, Tågarp) ett mysigt och trevligt ställe, lämpar sig dock inte för  våra 
medlemsmöten då lokalerna är små men mysiga. 

-Carita fick vinster till lotteri av Stefan. 
-Jörgen har en Beach flagga. 

 
Jimmi avslutar mötet 14:52 
 

 
 

 
Vid Protokoll 

 
………………………………………. 

Catarina Stenborg  
 

Justerare 
 

………………………………………  ……………………………………….. 
Carita Nilsson                           Caj Lindblom       
 

 


